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Zápis  z porady  osadního  výboru  obce  Nedvědice  dne  11.  I0.  2019

. Gabriela  Procházková,  Aleš  Novák,  Rostislav  Novotný-  Hanzal  (pozváni  všichní  obyvatelé)

Nové  body:

1  ) Zrcadlo-  výjezdová  cesta  od rodinného  domu  -

2 ) Oprava  střechy  na čekárně  -  odlítaná  krytina

3 ) Kontejnery-  prosíme  o změnu  místa.  Na stávajícím  místě  dochází  k tomu,  že při  vysypání

kontejneru  do auta  nalítávají  plasty  do rybníka  a nikdo  už je nevyndá.  Nové  místo  pro  kontejnery

před  budovou  místní  školy  plus  nově  kontejner  na plast  na rozcestí  ve spodní  části  obce  " u

Fraitů"  Bylo  by dobré  kontejnery  nějak  na nové  místo  ustavit  a srovnat.

4 ) Kontejner  na trávu  -  sezonní  -  návrh  od občanů  udělat  pod kontejner  nějaký  zpevněný  povrch  -

panely  nebo  zpevněné  podloží-  důvod  -  dochází  k deformaci  podloží  při návozu  odpadu  a odvozu

kontejneru

5 ) Sečenístok-zařaditdomístsečeníTSSoběslavistokukolemcestyodRDPatákovisměrna

hlavní  cestu  na Debrník  plus  stoku  v celé  délce  od vjezdu  do vsi směr  ke kostelu  u RD č.p. 1

(pozemky  města)

6 ) Rozhlas  - řeší  se cca 2 roky  -  prosíme  o celkové  podklady-  vysílání  zpráv  jen  ze Soběslavi  nebo

vlastní  ústředna  -jak  bude  fungovat,  obsluhovat  se, jaká  je hodnota  této  investice  a zda se

případně  peníze  nechají  použít  na jinou  akď.  Na základě  těchto  informací  bychom  se jako  obec

rozhodli.

7)  Osvětlení  příjezdové  cesty  k RD Pospíšilovi  -  nechtěli  bychom  umístit  solární  lampy,  špatná

zkušenost  s lampou  u čekárny,  nedostatečně  svítí  -  nedobije  se, pokud  je zataženo  nebo

podzimní,  zimní  měsíce

8) Osvětlenív  obci  -v  Soběslavi  výměna  na LET- je případně  plánovánoi  u nás?

9) Hřiště-jakjevšenatutoinvesticinaplánováno,termíny

10)  Nákladní  auta  -  nepřiměřená  rychlost  i velikost  a tonáž  aut  -  dochází  k rozbití  opravených  cest

- cesta  do Soběslavi  -  nerovnost  v zatáčce  v kopci  u chat  -  projetá  kolej

- velký  problém  pokud  potkáte  kamion  nebo  traktor  v poslední  zatáčce  před

vjezdem  na hlavní tah SoběsIav  -  Vesce  svažuje  se silnice/  auta  v příkopě...

- cesta  do Rybovy  Lhoty  -  byla  opraveny  recyklátem-  opět  je ta cesta  rozbitá  (bohužel  hlavně  díky

pnůjezdu  velkých  traktorů  od firmy  DRS a jejich  nepřiměřená  rychlost  v obci  a váha)  -  je možno

omezit  ? Rybova  Lhota  má na této  cestě  v jejich  katastru  omezení  5t proč  nelze  u nás? Nebo  ať se

podílí  firma  DRS na opravě.  Bohužel  velký  problém  je i průjezd  těchto  traktorů  skrz  ves -  rychlost

a nepořádek.  Je možná  ještě  oprava  před  zimním  obdobím  (recyklát)

11)  Zpevnění  příjezdové  cesty  kolem  kostela  k RD Dvořákovi  -  termín?

12)  Oprava  střechy  -  slíbena  pomoc  hasičů  v rámci  placené  brigády?  Kdy se plánuje?  V případě,  že

bude  pomoc  z naší  strany  žádaná,  musíme  mít  info  alespoň  14  dní předem.



13)  Dlouhodobé  akce  ke zlepšení  obce  -  kanalizace,  vodovod,  s tím  spojené  oprava  silnic  a

veřejného  osvětlení,  které  je vedeno  kabely.  Tento  bod  je pro  všechny  občany  velice  důležitý  a

rádi  bychom  ho od města  chtěli  začít  řešit  a případně  se na jarním  setkání  dozvěděli  jaká  řešení

nebo  cesta  je možná  a co Ize připravovat.)

14)  Pravídelná  setkání  osadního  výboru  -  1x  za dva měsíce  vždy  1. pondělí  (ted'  2.12.)

15)  Facebook  obce  Nedvědice-  zřídili  jsme  stránku  obce,  bude  se postupně  dopňovat  a dohodlo  se i

rozesílání  hromadných  sms občanům  v případě  mimořádných  událostí.

Zapsala  : Gabriela  Procházková


